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Prosinec 2015, č. 3

SLOVO STAROSTY

Vážení a milí spoluobčané,

pohled z okna na naše dubské náměstí již 
nějakou dobu dává tušit, že vánoční svátky 
jsou na dosah a my právě nyní prožíváme 
závěrečnou část adventu, což je čas očeká-
vání narození Krista. Tento krásný a trochu 
tajuplný adventní čas jsme společně zahájili 
u vyzdobeného rozsvíceného stromu v cent-
ru městyse v sobotu 28. listopadu. Celý tento 
adventní víkend byl velmi vydařený, bohatý 
na zážitky, jak kulturní, tak kulinářské. Vel-
ké poděkování zaslouží VŠICHNI, kdož se 
na něm organizačně podíleli. A že jich ne-
bylo málo. O průběhu jednotlivých částí se 
dozvíte dále ve zpravodaji. V tomto čísle ne-
chci vyjmenovávat akce, které se podařilo ve 
druhém pololetí roku 2015 dokončit, či jsou 
těsně před dokončením. Celkovou rekapitula-
ci roku 2015, včetně výhledu investic na rok 
2016, provedeme v příštím čísle. 

Všem občanům, kteří využili sběru vel-
koobjemového a nebezpečného odpadu chci 
poděkovat za kultivované jednání a trpěli-
vost. Sběr, kdy byly poprvé použity tzv. presy 
pro sběr velkoobjemového odpadu, byl dle 
mého úspěšný a účelný. Pořádek a chování 
na sběrných místech bylo diametrálně odliš-
né od minulosti a také náklady na sběr byly 
při obdobné tonáži nižší cca o 20 %. Také ve 
sběru BIO odpadu došlo k výraznému zlep-
šení. Díky zvýšené kontrole a nasazení mo-
nitorovací techniky bylo možné začít odvážet 
kontejnery s BIO odpadem do kompostáren 
v Kralicích nebo v Olomouci, kde je uložení 
jedné tuny odpadu cca. o 1 000,- Kč levnější 
než odvoz na skládku do Mrskles. Bohužel 
stačí jeden plastový pytel nebo vložení ji-
ného druhu odpadu a kompostárna již takto 
znečistěný BIO odpad nepřijme. V měsíci 
listopadu bylo vyvezeno okolo 6 kontejnerů 
s BIO odpadem, každý s cca 3,5 t. Jistě si ka-
ždý z vás umí spočítat úsporu, kterou může 
městys vynaložit účelněji než za poplatek za 
uložení na skládku. Proto znovu apeluji na 
všechny spoluobčany, aby do těchto kontej-

nerů vkládali jen určený odpad. Více o třídění 
a o termínech svozu pro rok 2016 se dozvíte 
z vloženého svozového kalendáře.

Začátkem prosince jsem ve své poště našel 
dopis, který mě nepotěšil. Po více jak čtyřice-
ti letech hodlá ukončit svou činnost knihov-
nice paní Věra Landsmanová. Já sám mám 
ve své paměti zarytou vzpomínku, kdy jsem 
jako žák první třídy poprvé vstoupil do pro-
stor dubské knihovny a tam nás tehdy laskavě 
a vlídně vítala paní knihovnice Věra Lands-
manová a většině tehdejších prvňáků i díky 
ní zůstala láska ke knihám dodnes. Prostě 
dubská knihovna a paní Landsmanová patřily 
dlouhá desetiletí neodmyslitelně k sobě. Za 
její starostlivost, pečlivost a obětavost jí patří 
veliké díky. Na nás nyní bude nelehký výběr 
nového knihovníka či knihovnice. Čas na to 
máme do konce března, a pokud by někdo 
z Vás čtenářů měl zájem či tip, tak budu rád, 
když mi ho zašlete či sdělíte. 

V době, kdy se bude doručovat toto číslo 
zpravodaje, obdržíte i týdenní kalendář mik-
roregionu Království s vyznačenými akcemi 
na celý příští rok. Jelikož přípravu tohoto ka-
lendáře měl na starosti náš městys, upustili 
jsme letos od vydání čistě dubského kalen-
dáře. Věřím, že budete s tímto mikroregionál-
ním spokojeni.

Na závěr mi dovolte, abych Vás srdečně po-
zval na tradiční vánoční koncert na svátek sv. 
Štěpána, letos premiérovou výstavu betlémů 
ze soukromé sbírky pana Josefa Novotného 
z Myslejovic do obřadní místnosti a na no-
voroční ohňostroj se začátkem půl hodiny po 
silvestrovské půlnoci. Detaily a přesné časy 
najdete v tomto zpravodaji.

První rok práce nového zastupitelstva je za 
námi. Hodnocení je na Vás na občanech. Já 
bych Vám chtěl jménem celého zastupitelstva 
popřát klidné a pokojné vánoční svátky, mno-
ho zdraví a spokojenosti v novém roce 2016 
a hlavně přátelské a pokojné soužití nás všech 
v Dubě, Tučapech a Bolelouci. 

Ing. Ivo Čečman
starosta městyse

DUBSKÝ ZPRAVODAJ
Prosinec 2019, č. 3 Občasník městyse

Slovo starosty
Vážení a milí spoluobčané,
adventní čas je v plném proudu, dny se zkra-

cují a konec roku začíná být na dohled. Poměr-
ně výraznou změnou oproti minulým rokům je 
intenzivní příprava rozpočtu městyse na příští 
rok 2020. Jeho návrh již naleznete na úřední 
desce městyse a také na stránkách zpravodaje. 
Pokud dojde k jeho schválení zastupitelstvem 
na prosincovém zasedání, měl by městys popr-
vé hospodařit bez rozpočtového provizoria. 

A jaké jsou jeho hlavní investiční priority? V ka-
pitole silnice je to oprava povrchu v ulici Jízdárna 
a úprava krajnic a obratiště na návsi v Tučapech. V 
části věnované chodníkům počítáme s generální 
opravou chodníku v ulici Brodecké, kde došlo v 
tomto roce k uložení elektrického vedení pod zem 
a na stavu této důležité komunikační tepny se tato 
investice ČEZu dosti podepsala. Ve stadiu projek-
tování je výstavba chodníku k horní autobusové 
zastávce v Tučapech. Další velkou investicí v této 
kapitole bude generální úprava a zkapacitnění par-
koviště před úřadem městyse. Celá tato investice je 
v rozpočtu vyčíslena na 4,5 mil. Kč. Také je počítá-
no s úpravou chodníku podél severní části kostela, 
kde bude nutné řešit i pod ním položený kanalizač-
ní řad, který je poškozený a dochází k podmáčení 
stavby. Zde je též možné zmínit i plánovanou opra-
vu kaple sv. Markéty na ulici Tyršově. 

 

Velkou změnou bude i to, že městys bude nově od 
příštího roku spravovat budovu a venkovní prostory 
dubské sokolovny. I s touto skutečností bylo nutné 
se při sestavování rozpočtu popasovat. Věřím, že 
během roku nalezneme optimální scénář provozo-
vání tohoto sportovního stánku a podaří se nám též 
pomocí projektových příprav stanovit harmono-
gram případných stavebních úprav, které povedou 
k jednoduššímu provozování a zvětšení možnosti 
užívat budovu jako sportovně-kulturní zařízení. 
Toto bude, ale spíše běh na několik příštích let. 

Odbor zeleně letos získal konečně odpovídající 
vozový park, včetně praktických doplňků jako je 
sada tří kontejnerů na nově pořízené vozidlo Bonetti 
či výkonný vysavač listí. Pro příští rok počítáme s 
nákupem komunální sekačky s hydraulickým výsy-
pem a možností sečení i mokré trávy. Taktéž prvotní 
úpravy čekají tzv. hasičský dvůr, kde nelze již dále 
tolerovat volnou přístupnost, která vede k soustav-
nému porušování zákazu ukládání odpadu do vel-
koprostorových kontejnerů, které slouží výhradně 
potřebám odboru zeleně a údržby. Musí se také 
opravit propadající se podloží vyasfaltované plochy. 

Ostatní kapitoly rozpočtu jsou navrženy ob-
dobně jako v minulých letech. Rozpočet je navržen 
jako mírně schodkový se zapojením rezerv z minu-
lých let. Zastupitelstvo též na základě požadavku 
ministerstva vnitra musí novelizovat poplatkové  
 

vyhlášky, a to konkrétně poplatku ze psa a za od-
voz komunálního odpadu. Třetí připravovanou 
vyhláškou je ta s omezením, či spíše zákazem po-
užívání zábavné pyrotechniky. Tato je připravová-
na na základě mnohých žádostí našich obyvatel. 

Co se událo v uplynulém období a co se plá-
nuje v měsících příštích, naleznete na dalších 
stránkách tohoto předvánočního čísla Dubského 
zpravodaje. Já bych rád všem čtenářům a spolu-
občanům popřál klidné a radostné vánoční svát-
ky a do nového roku 2020 pevné zdraví, osobní 
spokojenost a radost z života v našich obcích. 

Ing. Ivo Čečman, starosta městyse.

Z obsahu

Společenská kronika ..............................  2
Návrh rozpočtu na rok 2020  ....................  3
Výsledky ankety ohňostroj ........................ 5
ZŠ a MŠ Dub nad Moravou ........................ 7
Skautská hlídka....................................... 9
Spolek HATASPO  ................................... 10
Zápasníci z Dubu ..................................  11
Věrovanka ............................................  13
Fotbalisté z Dubu  .................................. 14
Pozvánka na akce .................................. 16
Kalendář akcí ........................................ 18
Svozový kalendář ................................... 19



2

Společenská kronika
za období od 1. 8. 2019 do 30. 11. 2019

Rozloučili jsme se s těmito spoluobčany:

Neubauerová Šárka Dub nad Moravou 
Kopeček Michal Bolelouc 
Petřík František   Dub nad Moravou
Spáčilík Karel         Tučapy

Do svazku městyse Dub nad Moravou 
byli zapsáni:

Knedlová Michaela
Dostál Jakub
Kovaříková Sophia   
Rychlý Rostislav               
Petrová Marie 

Mižikárová Natálie              
Čech Filip 
Paráková Julie
Mácha Radomír

Přejeme hodně zdraví, mnoho radosti a štěs-
tí při výchově nejmladšího potomka.

Dohnálková Eva, matrikářka



Vítání občánků
Podzimní „vítání občánků“ proběhlo v pá-

tek 25. října 2019 v obřadní síni městyse Dub 
nad Moravou. Osm nových občánků přivítal 
proslovem starosta městyse Ing. Ivo Čečman a 

program doplnily svým krásným vystoupením 
děti z mateřské školky. Všechny nově naroze-
né děti dostaly od obce pamětní knížečku a tří-
tisícovou hotovost. Všem nově zapsaným ob-

čánkům přejeme do života hodně štěstí, zdraví 
a spokojený život v našem městysi.

Blahopřejeme všem našim spoluobča-
nům, kteří se dožili významného životní-
ho jubilea a oslaví 80 a více roků:

Hrabalová Ludmila 80 roků
Veselá Marie 80 roků
Šebesta Jaroslav 80 roků
Kučerová Mária 81 roků
Fišerová Eva     81 roků
Grygar Vladimír 81 roků
Suchánková Marie 81 roků
Zdražil Stanislav 81 roků
Spáčilová Veronika 82 roků
Šilhová Věra 82 roků
Wagnerová Drahoslava 82 roků
Škrlová Marie 82 roků
Šilha Václav 83 roků
Skácel Ludvík 83 roků
Veselý Miroslav 83 roků
Eštvánová Helena 83 roků
Hofman Karel 83 roků
Hanzlíková Ludmila 85 roků
Pospíšilová Květoslava 85 roků
Vysloužil Vojtěch 85 roků
Matoušková Zdenka 86 roků
Rychlá Zdenka 87 roků
Soušková Emilie 87 roků
Šemberová Ludmila 89 roků
Pulchertová Marie 92 roků
Indrák Jaroslav 92 roků 

MVDr. Coufalík Vojtěch 93 roků
Tesařík Jaroslav 94 roků
Hradilová Marie 95 roků

Přejeme hodně zdraví do dalších let.
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Návrh rozpočtu – závazné ukazatele na rok 2020

Rozpočtové příjmy

Pol Popis Schválený rozpo-
čet na r. 2019

Upravený rozpo-
čet na r. 2019

Návrh rozpoč-
tu na r. 2020

1111 Daň z příjmů fyzických osob placená plátci 5 500 000,00 5 500 000,00 5 800 000,00 

1112 Daň z příjmů fyzických osob placená poplatníky 130 000,00 130 000,00 130 000,00 

1113 Daň z příjmů fyzických osob vybíraná srážkou 500 000,00 500 000,00 550 000,00 

1121 Daň z příjmů právnických osob 4 300 000,00 4 300 000,00 4 600 000,00 

1122 Daň z příjmů právnických osob za obce 723 900,00 723 900,00 724 000,00 

1211 Daň z přidané hodnoty 11 000 000,00 11 000 000,00 11 500 000,00 

1334 Odvody za odnětí půdy ze zemědělského půdního fond 3 905 000,00 3 905 000,00 

1340 Poplatek za provoz, shrom.,.. a odstr. kom. odpadu 680 000,00 680 000,00 830 000,00 

1341 Poplatek ze psů 25 000,00 25 000,00 20 000,00 

1343 Poplatek za užívání veřejného prostranství 220 000,00 220 000,00 230 000,00 

1361 Správní poplatky 50 000,00 50 000,00 80 000,00 

1381 Daň z hazardních her 100 000,00 100 000,00 100 000,00 

1511 Daň z nemovitých věcí 2 100 000,00 2 100 000,00 2 000 000,00 

2111 Příjmy z poskytování služeb a výrobků 1 355 500,00 1 355 500,00 1 430 900,00 

2112 Příjmy z prod. zboží (již nakoup. za úč. prodeje) 500,00 500,00 1 000,00 

2131 Příjmy z pronájmu pozemků 475 000,00 475 000,00 475 000,00 

2132 Přijmy z pronájmu ost. nem. věcí a jejich částí 1 077 500,00 1 077 500,00 1 149 500,00 

2141 Příjmy z úroků (část) 1 000,00 1 000,00 1 000,00 

2212 Sankční platby přijaté od jiných subjektů 1 000,00 1 000,00 

2310 Příjmy z prodeje krátk.a drobného dlouhodob.majetku 10 100,00 10 100,00 10 100,00 

2322 Přijaté pojistné náhrady 20 000,00 20 000,00 25 000,00 

2324 Přijaté nekapitálové příspěvky a náhrady 200 000,00 200 000,00 210 000,00 

2451 Splátky půjčených prostředků od přísp. organizací 7 900 000,00 

4111 Neinvestiční přijaté transf.z všeob.pokl.správy SR 35 615,00 

4112 Neinv. př.transfery ze SR v rámci souhr.dot.vztahu 1 552 300,00 1 552 300,00 1 552 300,00 

4113 Neinvestiční přijaté transfery za státních fondů 101 941,00 

4116 Ostatní neinv. přijaté transfery ze st. rozpočtu 2 933 755,56 

4121 Neinvestiční přijaté transfery od obcí 5 000,00 5 000,00 5 000,00 

4134 Převody z rozpočtových účtů 350 000,00 350 000,00 350 000,00 

4213 Investiční přijaté transfery ze státních fondů 298 059,00 

4216 Ostatní invest. přijaté transf. ze státního rozpočtu 5 136 390,62 13 995 624,08 

4222 Investiční přijaté transfery od krajů 22 500,00 

Rozpočtové příjmy celkem 39 418 190,62 59 569 294,64 31 773 800,00

Rozpočtové výdaje

Pol Popis Schválený rozpo-
čet na r. 2019

Upravený rozpo-
čet na r. 2019

Návrh rozpoč-
tu na r. 2020

2212 Silnice 1 620 000,00 1 620 000,00 3 625 000,00 

2219 Ostatní záležitosti pozemních komunikací 5 070 000,00 5 070 000,00 6 660 000,00 

2292 Dopravní obslužnost veřejnými službami 113 000,00 113 000,00 245 550,00 

2310 Pitná voda 2 850 000,00 2 850 000,00 500 000,00 

2321 Odvádění a čištění odpadních vod a nakl. s kaly 903 000,00 2 213 000,00 983 000,00 

2333 Úpravy drobných vodních toků 60 000,00 100 000,00 

3113 Základní školy 10 236 390,62 19 308 844,64 3 800 000,00 

3314 Činnosti knihovnické 69 000,00 69 000,00 70 000,00 

3319 Ostatní záležitosti kultury 522 000,00 662 000,00 603 000,00 
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3326 Pořízení, zachování a obnova hodnot nár hist. povědomí 100 000,00 100 000,00 100 000,00 

3349 Ostatní záležitosti sdělovacích prostředků 80 000,00 80 000,00 60 000,00 

3399 Ostatní záležitosti kultury, církví a sděl. prostř. 89 000,00 99 000,00 89 000,00 

3412 Sportovní zařízení v majetku obce 242 000,00 242 000,00 1 238 000,00 

3421 Využití volného času dětí a mládeže 206 000,00 387 000,00 206 000,00 

3429 Ostatní zájmová činnost a rekreace 25 000,00 25 000,00 25 000,00 

3511 Všeobecná ambulantní péče 87 000,00 102 000,00 97 000,00 

3525 Hospice 5 000,00 5 000,00 5 000,00 

3612 Bytové hospodářství 623 000,00 623 000,00 635 000,00 

3613 Nebytové hospodářství 243 000,00 243 000,00 163 000,00 

3631 Veřejné osvětlení 363 000,00 363 000,00 363 000,00 

3632 Pohřebnictví 268 000,00 268 000,00 563 000,00 

3635 Územní plánování 100 000,00 100 000,00 100 000,00 

3639 Komunální služby a územní rozvoj j. n. 7 718 100,00 11 035 874,00 2 018 100,00 

3721 Sběr a svoz nebezpečných odpadů 50 000,00 50 000,00 50 000,00 

3722 Sběr a svoz komunálních odpadů 1 416 000,00 1 416 000,00 1 516 000,00 

3725 Využívání a zneškodňování komun. odpadů 200 000,00 200 000,00 250 000,00 

3745 Péče o vzhled obcí a veřejnou zeleň 5 587 000,00 4 804 500,00 2 609 000,00 

3900 Ost. činnosti souvis. se službami pro obyvatelstvo 25 000,00 

4329 Ostatní sociální péče a pomoc dětem a mládeži 50 000,00 50 000,00 30 000,00 

4350 Domovy důchodců 15 000,00 15 000,00 

4359 Ostatní služby a činnosti v oblasti sociální péče 110 000,00 110 000,00 100 000,00 

5213 Krizová opatření 100 000,00 100 000,00 100 000,00 

5311 Bezpečnost a veřejný pořádek 504 000,00 504 000,00 504 000,00 

5512 Požární ochrana – dobrovolná část 7 799 000,00 8 000 074,00 373 000,00 

6112 Zastupitelstva obcí 1 450 000,00 1 450 000,00 1 550 000,00 

6117 Volby do Evropského parlamentu 29 000,00 

6171 Činnost místní správy 4 553 500,00 4 560 115,00 4 340 000,00 

6310 Obecné příjmy a výdaje z finančních operací 25 000,00 25 000,00 25 000,00 

6320 Pojištění funkčně nespecifikované 80 000,00 125 000,00 125 000,00 

6330 Převody vlastním fondům v rozpočtech územní úrovně 350 000,00 350 000,00 350 000,00 

6399 Ostatní finanční operace 732 000,00 892 000,00 800 000,00 

6402 Finanční vypořádání minulých let 10 850,00 10 850,00 12 000,00 

6409 Ostatní činnosti j. n. 1 124 055,00 7 499 742,00 1 130 000,00 

Rozpočtové výdaje celkem 55 688 895,62 75 839 999,64 36 127 650,00 

Financování

Pol Popis Schválený rozpo-
čet na r. 2019

Upravený rozpo-
čet na r. 2019

Návrh rozpoč-
tu na r. 2020

8115 Změny stavů krátkodobých prostředků na bank. účtech 16 270 705,00 16 270 705,00 4 353 850,00 

Financování celkem 16 270 705,00 16 270 705,00 4 353 850,00

REKAPITULACE:

Příjmy celkem 31 773 800,00

Výdaje celkem 36 127 650,00

Financování celkem 4 353 850,00

Ing. Ivo Čečman, 
starosta městyse
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Stromeček už svítí!
Na sobotu 30. listopadu se určitě těšila 

většina dětí, protože v našem městysi pro-
běhl tzv. „Adventní víkend“. Je to už taková 
předzvěst blížících se Vánoc. Na školních 
dílnách se vyrábí rozmanité vánoční ozdo-
by a přáníčka, voní perníčky a punč, děti se 
chlubí svými dopisy pro Ježíška a maminky 
už opět přemýšlí, které cukroví na letošní 
Vánoce napečou. Začíná neskutečný shon, 
a proto je dobré se trochu pozastavit, jen tak 
si sednout, popovídat si s přáteli a odreago-
vat se od každodenních starostí. K tomu je 
adventní víkend jako stvořený. Sobotní do-
poledne si děti a rodiče mohli zpříjemnit vý-
robou vánočních ozdob na školních dílnách 
a zároveň tak pořídit drobné dárky pro své 
nejbližší. V podvečer pak přišla ta krásná 

chvíle rozsvěcení vánočního stromu. Tento 
okamžik nám svým vánočním vystoupením 
obohatily děti z mateřské a základní ško-
ly. A samotný příchod svatého Mikuláše je 
ten vzácný okamžik pro všechny malé děti, 
kterým se rozzářily oči v očekávání pěkné 
nadílky. V chladném počasí jsme se mohli 
zahřát teplým punčem a posedět při muzice 
ve stanu, kde nám letos občerstvení zajisti-
li hasiči a myslivci. I přes pár technických 
nedostatků se večer nakonec vydařil. Ale co 
by to byl adventní víkend bez výstavy na-
šich seniorů! Každoročně jí věnují spoustu 
času, jak přípravě, tak samotnému průběhu 
a výsledek byl letos opět perfektní. Děku-
jeme proto všem, kteří se na tomto víkendu 
jakkoliv podíleli a pomohli s jeho realizací.    

Výsledky ankety na konání ohňostroje

Celkem odevzdaných  109 hlasů
v 18:00 hod  65 hlasů
v 00:30 hod 22 hlasů
zrušení ohňostroje 16 hlasů
neplatné hlasy 6 hlasů

zrušení
15 %

neplatné hlasy
5 % 00:30 hodin

20 %

18:00 hodin
60 %

Na základě výsledků se ohňostroj bude 
konat 1.ledna v 18:00 hodin.
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Dámy a pánové, držte si klobouky
Advent, doba předvánoční. A opět se 

ve městech a na vesnicích rozsvěcují vá-
noční stromy, děti se těší na malé dárky 
od Mikuláše a na velké od Ježíška, dospělí 
přemýšlí, čím své blízké obdarují. 

I náš seniorský klub chtěl udělat svým 
sousedům trochu radosti a třeba je i potě-
šit. Proto jsme jako každoročně uspořáda-
li tradiční – již  17. předvánoční výstavu 
na téma: „Dámy a pánové, držte si klobou-
ky“ a jak název napovídá, byla to ukázka 
klobouků a módních doplňků. Inspirací pro 
nás byl zájezd do Nového Jičína do závodu 
Tonak – do muzea klobouků. Samozřejmě 
Tonaku nemůžeme konkurovat, ale snažili 
jsme se, abychom získali co nejvíce kousků 
různých tvarů a barev. I přes naši počáteční 
skepsi se nám sešlo 168 klobouků – pánské, 

dámské, zimní, slamáky, historické, spous-
tu šálů, šátků, žinylkových vlňáků, háčko-
vaných přehozů, rukaviček a různých dru-
hů kabelek. Výběr byl široký, snad každý 
z návštěvníků by si mohl vybrat podle své-
ho vkusu. Samozřejmě nechyběly tradiční 
perníčky a překrásná výstava rodičů a dětí 
z mateřské školy. 

Uspořádání výstavy je pro nás seniory 
vždycky taková tečka za celým rokem, tě-
šíme se z toho, že naše výstava někoho po-
těší, že na chvíli lidé zapomenou na svoje 
starosti a u některých vystavených kousků 
zavzpomínají i na své dětství, když jejich 
babičky chodily zabalené v žinylkovém 
šálu. 

Děkujeme všem našim příznivcům 
za návštěvu a zapůjčení věcí na výstavu, 

bez Vaší ochoty bychom nemohli žádnou 
výstavu uskutečnit. Musíme také poděkovat 
našim obecním zastupitelům, že projevili 
velký zájem o činnost svých spoluobčanů 
– seniorů, z 15 členů obecních zastupite-
lů navštívilo naši výstavu 7 členů – díky 
za podporu naší práce.

A protože je konec roku přede dveř-
mi, tak všem svým blízkým a spoluobča-
nům přejeme tak otřepané, ale přece je-
nom nejdůležitější: hodně zdraví, hodně 
lásky a abychom si tohle přání mohli říci 
i na konci roku 2020.                                            

Za dubské seniory M. Škrlová
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Základní škola a Mateřská škola Dub nad Moravou 

Vážení čtenáři, 
předvánoční čas vždy bývá dobou zamyšle-

ní a ohlédnutí se zpět za tím, co nám končící 
rok přinesl. Rád bych se s Vámi tedy podělil 
o hodnocení prvních 3 měsíců školního roku 
2019/2020.

Na začátku školního roku nám přibylo 
žáků, a proto jsme byli nuceni navýšit kapa-
citu školy. To se nám podařilo jen díky tomu, 
že jsme otevřeli novou přístavbu pro výuku ja-
zyků. Tím jsme splnili náročné hygienické po-
žadavky. Nová učebna je plně využívána. Žáci 
horní budovy u kostela dostali k užívání nové 
šatny, v dolní budově na náměstí máme novou 
kotelnu. K dnešnímu dni naše škola vzdělává 
289 dětí.

Letos se také zvýšil zájem cizích strávní-
ků o naše obědy, museli jsme proto navýšit 
i kapacitu školní jídelny. To se také podařilo 
a v současné době vaříme až 400 obědů denně. 
Za tento stavebnětechnický rozvoj školy vdě-
čím celému zastupitelstvu městyse, protože 
bez jeho podpory by rozvoj školy v takovém 
rozsahu nebyl možný.

Musím bohužel konstatovat, že ani naší 
škole se nevyhýbá fenomén posledních let, 
kdy se někteří rodiče pokoušejí ovlivnit vy-
učovací metody učitelů svých dětí. Kdyby se 
tyto intervence pohybovaly pouze v oblasti 
zájmu o vzdělávací proces, bylo by vše v po-
řádku. Setkáváme se však i s tím, že někteří 

rodiče začínají naléhavě radit pedagogům, 
jak mají vyučovat konkrétní učivo. Rád bych 
ujistil rodiče i celou veřejnost, že v naší škole 
vyučují pouze kvalifikovaní učitelé, kteří svůj 
obor studovali na vysoké škole a soustavně se 
dál vzdělávají. Já jako ředitel školy jsem ga-
rantem jejich odbornosti a metodické způsobi-
losti. Vedení školy pozorně sleduje práci všech 
pedagogů, spolu s paní zástupkyní provádím 
hospitace ve výuce a v případě potřeby je uči-
telům poskytnuto metodické doporučení, jak 
metody a přístupy v hodině rozvíjet či změnit. 
Pedagogičtí pracovníci se pravidelně scházejí 
i v rámci tzv. předmětových komisí, kde sdílejí 
svou praktickou práci a řeší situace, které kaž- 
dodenní výuka přináší. Dveře ředitelny jsou 
otevřené pro všechny, kdo chtějí konstruk-
tivně probrat potíže, k nimž může ve školní 
práci pochopitelně docházet. Jsem opravdu 
rád, že většina rodičů má o práci školy zájem 
a s pedagogy spolupracují. Koneckonců, dobře 
vychované a vzdělané děti by měly být cílem 
snažení nejen školy, ale současně i rodiny. 
V dnešní hektické době, kdy škola částečně 
přebírá právě onu výchovnou funkci rodiny, 
velmi oceňujeme a vážíme si těch rodičů, kteří 
s námi v tomto obtížném úkolu vytvářejí fun-
gující a jednotný tým.

Na naší škole také aktivně pracuje školní 
poradenské pracoviště (ŠPP) ve složení vý-
chovný poradce, metodik prevence a školní 

psycholožka. Ta pomáhá nejen žákům, ale po-
dává pomocnou ruku i rodičům a učitelům. 
Je možné s ní konzultovat eventuální výukové 
či rodinné problémy. V případě nutnosti po-
skytuje neprodleně krizovou intervenci, popř. 
další podpůrná opatření. Vzhledem k tomu, 
že všichni pracovníci ŠPP jsou vázáni povin-
ností mlčenlivosti, obsah konzultací je chrá-
něn normou o důvěrnosti informací. Školní 
psycholožka Mgr. Lucie Binarová sídlí v bu-
dově školy u kostela, druhé patro, místnost C1. 
Konzultace je možné si domluvit telefonicky, 
kontakt mají žáci v žákovském průkazu a je 
také vyvěšen na školním webu.

Naše mateřská škola vzdělává naše nej-
menší. Paní učitelky připravují celou řadu 
programů i pro rodiče nebo prarodiče dětí. 
Velkým přínosem pro modernizaci výuky byla 
instalace interaktivní tabule. Rozvíjet logické 
myšlení, prostorovou představivost, pláno-
vání a předmatematické představy pomáhá 
dětem interaktivní pomůcka robotická včelka 
Bee Bot, která nám byla zapůjčena z projektu 
MAP II.

Činnost školní družiny je v tomto škol-
ním roce provázána s děním v obci spoustou 
společných akcí. Ve svém programu činností 
se snažíme aktivně zapojovat seniory našeho 
městyse. Jednou z akcí byl zábavný vědomost-
ní kvíz a miniolympiáda, kterou jsme usku-
tečnili již v loňském školním roce. V rámci 
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Letos naposled?
V pondělí 11. listopadu na svátek sva-

tého Martina jsme se opět sešli před dolní 
budovou základní školy, abychom si spolu 
užili pěkný lampionový podvečer.

Letošní lampionový průvod byl 12. v po-
řadí a přišlo na něj 124 dětí s doprovodem. 
Většina dětí si přinesla překrásné lampi-
ony, ze kterých porota složitě vybírala ty 
NEJ! Po pěkné večerní procházce s rozzá-

řenými lampiony jsme si rozdělili nadílku 
od sv. Martina. Poté následovalo vyhodno-
cení NEJ lampionů a již tradiční losování 
bohaté tomboly. Naštěstí nám přálo počasí, 
tak se večer opravdu vydařil.

Lampionový průvod pořádaný Klubem 
dětí a maminek Dubínek byl letos poslední, 
a to z důvodu časového vytížení organizá-
torů. Moc bych si přála, aby po nás lam-

pionovou tradici někdo ochotně převzal, 
aby desítky světýlek zase  rozzářila dubské 
náměstí či jinou část našeho městyse.

Jménem organizátorů průvodu Vám sr-
dečně děkuji za každoroční hojnou účast 
a také za Vaši podporu.

Lenka Čečmanová

družiny žáky seznamujeme se základy vaření 
a pečení, pořádáme spoustu společných soutě-
ží, aktivně zapojujeme i rodiče.

S naší školkou i s družinou aktivně spolu-
pracuje p. Ludmila Skopalová, která dětem 
v rámci čtenářského klubu pomáhá osvojovat 
čtenářskou gramotnost. Tímto bych jí chtěl po-
děkovat za opravdu skvělou spolupráci.

Na závěr Vás chci pozvat na tradiční ples 
SRPŠ, který pro Vás tradičně připravují rodiče 
pod vedením paní Kateřiny Künstlerové. I jim 
patří můj velký dík.

Vážení spoluobčané, přeji Vám radostné 
a pokojné Vánoce v kruhu Vašich nejbližších 
a do nového roku 2020 hodně štěstí, zdraví 
a spokojenosti.

Mgr. Radim Voštinka, ředitel školy
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Skautská hlídka – informace o činnosti skautských oddílů 
Dakota a Severka Dub nad Moravou

13. 9. jsme se účastnili celostátní sbírky 
„Světluška“ pro nevidomé. Děti a rodiče obe-
šli obce od Charvát až po Věrovany a díky 
štědrým spoluobčanům vybrali krásnou částku 
38 911 Kč. Děkujeme.

27–29. 9. Stará Voda. Letos jsme oslavili 
25 let od zahájení tohoto skautského projektu. 
Opět se udělal velký kus práce. Přispěl k tomu 
i slunečný podzimní víkend.

4–5. 10. po schůzce jsme s našimi nejmen-
šími přespali v klubovně. Ráno jsme se potom 
přesunuli do Tovačova. Zde jsme navštívili 
místní rybáře, kteří nám ukázali, co pěstují 
v sádkách. Byla to i součást velké hry po To-
vačově, při které děti odhalovaly historii i sou-
časnost tohoto městečka. Na závěr jsme se 
ohřáli a občerstvili v restauraci „Na Lapači“.

15–16. 10. uvedla ČT2 film Olgy Špátové 
o skautech, kde byly k vidění i děti z našich 
oddílů.

18–20. 10. víkendový pobyt na Liščí bou-
dě. Toto místo má své kouzlo, i když jsou 
okolní lesy hodně poničené kůrovcem. Děti si 
užily spoustu her a písniček u táborového ohně 
či v chatě. Nedílnou součástí byl také sobotní 
úklid lesa.

1. 11. začínáme jezdit ve čtrnáctidenních 
cyklech opět na bazén do Přerova, kam jezdí-
me pravidelně již 23 let. Těchto zájezdů využí-
vají i někteří naši spoluobčané.

22–23. 11. velká hra po celé obci, do které 
byli zapojeni i někteří rodiče. Potom jsme se 

sešli v klubovně a zájemci si mohli vyrobit vá-
nočního trpaslíka či stromeček. Přespali jsme 
v klubovně a ráno jsme se vrhli na hrabání listí 
v sokolovně. I přes větrné počasí se toho poda-
řilo uklidit hodně.

30. 11. na obecním adventu jsme se podíleli 
zajištěním sv. Mikuláše s jeho družinou.

 

A co ještě připravujeme? V neděli 22. 12. 
budeme roznášet Betlémské světlo a také už 
avizujeme, že v sobotu 7. 3. 2020 uspořádáme 
Jarní skautský country bál.

Přejeme klidné prožití svátků vánočních 
a hodně štěstí a zdraví v novém roce 2020.
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Aktivity Spolku HATASPO od začátku roku 2019
V naší bohaté a různorodé činnosti našeho 

spolku podporujícího nejen požární sport a tá-
bory jsme během tohoto roku zrealizovali:
• charitativní akci – prodej Žlutých kvítků 

na podporu boje proti rakovině, do kterého 
jsme se zapojili i se členkami z klubu seni-
orů,

• uspořádali jsme dva příměstské týdenní tá-
bory z evropského projektu pod hlavičkou 
Místní akční skupiny Hanácké Království, 
abychom tak zajistili zábavný program 
pro děti pracujících rodičů o letních prázd-
ninách,

• v krásném areálu Chata pod věží v Radíkově 
u Olomouce proběhl v létě 11denní poby-
tový již XIX. ročník celorepublikového ha-
sičského tábora MORAVA s velice bohatým 
programem pro 100 dětí, několik instrukto-
rů a vedoucích z řad dobrovolných hasičů 
nejen z Olomouckého kraje.
Pravidelné tréninky našich dětí a účast 

na soustředěních dorostenců se již v průběhu 
roku zúročují na různých hasičských soutě-
žích, na kterých většinou závodíme pod hla-
vičkou SDH Klopotovice či ve spolupráci 
s jinými sbory. Největšími úspěchy z cca 36 
závodů, které jsme za tento rok o víkendech 
objeli, jsou:
• družstvo mladších (6–11 let) vyhrálo na 

podzim 1. část podzimního kola hry Plamen 
– Závod požárnické všestrannosti a v prud-
kém lijáku doběhli do cíle pouze z 6 trestný-
mi body z 21 hlídek.

• K úspěchům v kategorii jednotlivců patří 
velký dík za reprezentaci Jášovi (Jáchymu 
Gregorovi), který v běhu na 60 m s pře-
kážkami na Olomouckém drakovi skončil 
v kategorii dětí 4–6 let na krásném 2. mís-
tě a na Šumperském Soptíkovi na 4. místě, 
v kategorii mladších se drží na těchto závo-
dech na příčkách v první desítce Tom (To-
máš Knapek) a Štěpa (Štěpán Gregor),

• v kategorii dorostenek (13–18let) jsme se 
zaměřili na práci s celým družstvem (běh 
na 100 m, štafety 4x100 m, testy a požární 
útok) a na okresním kole dorostu tak holky 
získaly krásné 2. místo, v krajském kole pak 
doplnily úspěšné družstvo dorostenek ze 
Služína a obsadili i v této konkurenci krásné 
2. místo,

• v kategorii dorostu jsme měli letos jen jed-
noho zástupce Dominika Gregovského, kte-
rý okresní kolo vyhrál a v krajském kole se 
umístil na 3. místě,

• v kategorii žen (15 let a více) se opět naše 
holky letos poprvé zúčastnily i Okresního 
kola v požárním sportu a skončily na 2. mís-
tě, nicméně děvčata z 1. místa se postupu do 

krajského kola vzdala, takže na naše bedra 
padla velká úloha se na příští rok zodpověd-
ně připravit na závody do Přerova 2020.
Na závěr musím poděkovat především 

svému dorostu, který nejen závodí, pravidel-
ně trénuje a maká, ale hlavně za to, že letos 
všichni zodpovědně přistoupili ke svým funk-
cím instruktorům na hasičském táboře stejně 
tak dobře jako další vedoucí, zdravotníci či 
technická četa a tábor se díky jim zase povedl

Díky vlastním členským příspěvkům, dota-
ci z městyse Dub, z MŠMT a výrazné podpoře 
rodičů, především s dopravou na závody, sou-
středění a různé akce, jsme se mohli letos zú-
častnit tolika akcí a posunout svoje sportovní 
výkony zase o malý kousek dál.

Více informací o naší činnosti najdete na 
https://www.facebook.com/Spolek-HATA-
SPO, fotky z akcí na https://tabor2010.rajce.
idnes.cz/

Plány na příští rok – 5/2020 prodej žlutých 
kvítků, během letních prázdnin – 2 příměst-
ské tábory a XX. Hasičský tábor MORAVA  
(9.–19. 8. 2020 Radíkov u Olomouce) a sa-
mozřejmě spousta tréninků a závodů a k tomu 
hodně společné zábavy.

Mgr. Marcela Vystrčilová, předsedkyně
mobil 724983780, e-mail: hataspo@seznam.cz 
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Zápasníci z Dubu sbírají medaile 
V letošním roce se pravidelně účastnilo 

tréninků 14 dětí, z nichž nás 6 reprezentova-
lo na turnajích po celé republice. Premiéru 
na Mistrovství republiky si odbyl Jiří Pro-
keš, nejprve v únoru v kategorii žáků – kde 
jako nejmladší v obrovské konkurenci sice 
na medaili nedosáhl, ale určitě získal cenné 
zkušenosti. Ty potom využil v dubnu na Mis-
trovství republiky mladších žáků, kde obsadil 
druhé místo. Dobrou formu ukázal Jirka i na 
podzim na mezinárodním turnaji v Katowi-
cích, kde skončil 3. Za zmínku stojí i výkony 

Tomáše Vojkůvky, kterému se podařilo vy-
bojovat stříbro v Olomouci a Jihlavě, zlato 
získal v Prostějově. I ostatní kluci předvádějí 
dobré výkony a neustále se lepší, bohužel na 
závodech často končí s nepopulární brambo-
rovou medailí.

Kromě turnajů jsme se účastnili i exhibič-
ních vystoupení na dětský den v Bolelouci 
a vypomáhali jsme olomouckému oddílu na 
Sport Expo.

Díky podpoře obce jsme byli schopni poří-
dit žíněnku, na které jsme ve druhém pololetí 

trénovali. Tímto bychom chtěli obci za její 
podporu velmi poděkovat.

V příštím roce bude našim cílem i nadále 
reprezentovat Dub na turnajích nejen v Čes-
ké republice, ale i na turnajích v Polsku a na 
Slovensku, uspořádat domácí turnaj, rozšířit 
členskou základnu a stále zvyšovat úroveň 
našich tréninků.

 Radek Hloch, předseda oddílu

Turnaje 2019
23. 2. MČR žáků a juniorů Spořice Prokeš (10.)
  9. 3. Memoriál Holečka a Odehnala Ostrava Prokeš (2.), Hloch M. (8.)
  6. 4. MČR ml. žáků a kadetů Chomutov Prokeš (2.)

  1. 6. Memoriál Josefa Musila Olomouc
Prokeš (2.), Vojkůvka (2.), 

Hloch M. (4.),
   Procházka (4.), Ondra (4.)

12. 10. Memoriál Gustava Frištenského Prostějov
Prokeš (4.), Vojkůvka (1.), 

Ondra (5.),

   
Hoch M. (4.), Hanulík (11.), 

(Procházka (12.)
26. 10. Prague Wrestling Open Praha Prokeš (6.), Ondra (9.)

  9. 11. VC Jihlavy Jihlava
Prokeš (1.), Vojkůvka (2.), 

Hloch M. (3.), 

   Ondra (4.)
23. 11.  Katowice Prokeš (3.)
30. 11. Memoriál Františka Nesvadbíka Čechovice Prokeš (2.)
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Nezapomínám na své hanácké kořeny
Vážené dámy, vážení pánové,
dovolte mi vás oslovit v pohodlí vašich do-

movů prostřednictvím obecního zpravodaje s 
krátkým zhodnocením a takříkajíc „předlože-
nými účty“ v polovině mého šestiletého půso-
bení ve funkci senátora Parlamentu ČR. 

Mnozí mne znají jako primáře Novoroze-
neckého oddělení Fakultní nemocnice v Olo-
mouci, kde společně s kolegy zachraňujeme 
předčasně narozené děti a dáváme jim šanci do 
života. Třicetiletá profesní náplň určuje i mé 
aktivity a působení v horní komoře. Věnuji se 
zdravotním a sociálním tématům, jimž rozu-
mím a v praxi se s nimi setkávám. Rok vykoná-
vám funkci předsedy Výboru pro zdravotnictví 
a sociální politiku, což mi umožňuje blíže na-
hlédnout do palčivých témat, ale zároveň mě 
zavazuje k většímu působení v Praze. Pořádám 
semináře, debaty a veřejná slyšení zejména v 
oblasti paliativní péče, porodnictví či práv dětí 
a nedostatku mediků. Pozitivně hodnotím zvý-
šení příspěvku na péči doma ve 3. a 4. stup-
ni závislosti o 4000, resp. 6000 korun, který 
jsme s kolegy prosadili. Podal jsem návrhy ke 
změně zákona pro vyšší důchod maminkám, 
rozšíření seznamu hrazených terapeutických 
metod pro děti s autismem, usnadnění systé-
mu poukazů v hmotné nouzi osobám s dietami 
či zprůhlednění systému dodávek léků. Mám 
před sebou ještě tři roky práce. Spoustu plánů 
a cílů posunout věci správným směrem.

 

Ani v Senátu však nezapomínám na své ha-
nácké kořeny a domov. Ke 100. výročí repub-
liky jsem v horní komoře přivítal více než 50 
krojovaných Hanáků a u té příležitosti spolu  
s Broňou Millou a Jarkou Vitoslavskou připra-
vil výstavu hanáckého lidového oděvu. Pozvá-
ní zazpívat a zahrát ve Valdštejnské zahradě 
přijaly mužský sbor Rovina i dechová kapela 
Věrovanka. Během čtyř výstav jsem představil 
fotografie Jindřicha Štreita, Svatopluka Kles-
nila, Barbory Skopalíkové či spolku Člověk 

a víra a už teď plánuji expozici k výročím 
Moravského divadla a Moravské filharmonie 
Olomouc. Podařilo se získat ocenění Stříbrnou 
medailí Senátu pro Josefa Jařaba a Leopolda 
Pospíšila. Velkou radost mi dělají početné vý-
pravy místních škol, spolků či skautů. Pokud 
to pracovní náplň dne dovolí, snažím se jim 
instituci osobně ukázat a přiblížit jim práci se-
nátora. 

Vážím si důvěry v regionu, kterou mi pro-
jevujete tím, že se na mne obracíte s problémy 
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Věrovanka v Senátu ČR
V sobotu 22. srpna se uskutečnilo ve Vald-

štejnské zahradě koncert dechové hudby Věro-
vanka, která pravidelně zkouší v našem Kul-
turně-společenském centru. Její vystoupení se 
uskutečnilo na pozvání našeho olomouckého 
senátora MUDr. Lumíra Kantora. Vystoupení 
plné písniček z Hané uprostřed Malé Strany 
vykouzlilo úsměvy na tvářích zúčastněných 
hostů, a to účast nebyla vůbec malá. Již od 
svého vzniku je sídlem Senátu Valdštejnský 
palác, který nechal v 17. století i se zahradou 
vystavět jako své reprezentativní sídlo vévoda  
 

Albrecht z Valdštejna. Valdštejnský areál patří 
svým rozsahem, architekturou a výzdobou k 
nejpozoruhodnějším ve střední Evropě. Vévo-
da Albrecht z Valdštejna koupil za účelem jeho 
výstavby téměř třicet malostranských domů a 
zahrad, které nechal zbourat, a na jejich místě 
vystavěl své honosné sídlo. 

Po samotném vystoupení využila celá ka-
pela možnosti komentované prohlídky Vald-
štejnského paláce včetně běžně nepřístupných 
místností a salónků. Přejeme Věrovance  hodně 
úspěchů a více podobných hudebních zážitků.

či pozváním na důležité události v životě vaší 
obce. S Dubem nad Moravou udržuji blízký 
kontakt. Někteří z vás se zúčastnili vernisáže 
výstavy Rozkulačeno, kterou jsme připravi-
li v knihovně ve skvělé součinnosti s panem 
starostou a paní Peřinovou. Zaslouží si velké 
poděkování! Milou tradicí je pro mě zhlédnout 
akci Království hraje, zpívá a tančí, pozdravit 
se s účastníky na cyklojízdách po regionu, ple-
sích, Pouti Hanáků, Lidovém roce nebo Jízdě 
králů. 

 
 

Pravidelně se setkávám se starosty na osobních 
i společných jednáních mikroregionů Bystřič-
ka a Království, které podporuji také finančně. 
Mluvíme nejen o přetrvávajících problémech, 
ale také o úspěších a radostech, když se jim 
podaří pro občany zařídit dobrou věc. Řada 
obcí mne oslovila s prosbou o spolupráci a já 
si velmi cením možnosti být vám jako senátor 
nápomocen.  

Nabízí se otázka, zda udržím vysokou kva-
litu práce při sloučení obou povolání. Práce  
 
 

v nemocnici mě však nechává stát nohama 
na zemi, vnímám názory kolegů i rodičů na-
šich dětí. Dává mi nezávislost volby a svo-
bodného jednání dle nejlepšího svědomí. Dě-
kuji za spolupráci v obcích, důvěru a podporu 
v tomto mém poslání. Neberu to jako samo-
zřejmost a mnoho to pro mne znamená. Je mi 
velkou ctí reprezentovat náš region, a to s veš-
kerým nasazením a pokorou. 

S přáním všeho dobrého, radosti a klidu 
v době adventní a vánoční.

Lumír Kantor
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Fotbalisté z Dubu opět reprezentovali na Slovensku
8. 11. naši malí fotbalisti – ročníky narození 

2011–12 vyrazili na svůj první velký fotbalo-
vý zájezd, a to do Slovenské Korni, kam se náš 
klub opakovaně vrací hrávat turnaje, ale zároveň 
tam, kam se již po několikáté chystáme na jarní 
soustředění v počtu cca 50 dětí. Pro kluky to byl 
velký zájezd se vším všudy – zájezdový autobus, 
ubytování na hotelu a krásná krytá fotbalová hala 
a obrovský fanklub rodičů, kterým patří velké 

poděkování za podporu v celém turnaji. Na tur-
naj jsme vyrazili již o den dříve, aby byli kluci 
dobře odpočinuti, ale i proto aby se kolektiv ro-
dičů náležitě stmelil, což se zajisté podařilo.

 Na turnaji kluci předváděli své dovednosti, 
které si za svou krátkou fotbalovou kariéru osvo-
jili a dokazovali v utkáních, že když budou dál 
pilně trénovat, mohou se rovnat svým vrstevní-
kům i z velkých měst. Kluci z ročníku 2011 se 

umístili na devátém a z ročníku 2012 dokonce na 
krásném šestém místě. Pochvala všem hráčům, 
rodičům a trenérům Pavlu Janošíkovi a Patriku 
Kopečkovi za vzornou reprezentaci je na místě. 

Lukáš Bartoň – koordinátor mládeže
TJ Sokol Dub nad Moravou – oddíl kopané

Fotbalová školička rozhýbala děti z Dubu nad Moravou
Celkem šestnáct dětí, z toho pět děvčat, na-

vštěvuje fotbalovou školičku v Dubu nad Mora-
vou. Malí sportovci vzešli z náboru, který probě-
hl letos v květnu, a jehož úkolem bylo doplnění 
oddílu o děti narozené v letech 2013-2015.  

„Vůbec se nepočítalo s tak velkým zá-
jmem menších dětí. Trenéři mě proto oslo-
vili s tím, zda bych si tréninky fotbalové-
ho školičky nevzala na starost. A já jsem 
kývla,“ vysvětlila jedna z trenérek Kristýna 
Vystrčilová.

 

Protože Kristýna Vystrčilová má ale sama 
syna, který hraje fotbal, nebyla by vždy schop-
ná vše zvládnout. Oslovila proto ještě Milenu 
Majdišovou. Vzniklo tak trenérské duo, jehož 
záměrem nejsou vrcholové sportovní výkony, 
ale především pohyb s radostí.

„Naším cílem není, abychom děti naučily hrát fotbal 
na špičkové úrovni. To je naučí trenéři později. V první 
řadě chceme, aby se hýbaly, hrály sportovní hry s ka-
marády a bavilo je to. Fotbal samozřejmě taky přijde 
na řadu, ale jsme především pohybový kroužek,“.

 

Pravidelné tréninky probíhaly až do listopa-
du vždy v úterý a v pátek na fotbalovém hřišti 
v Dubu nad Moravou. S příchodem chladnější-
ho počasí se malí sportovci přestěhovali do so-
kolovny ve Věrovanech. Tam se pod dohledem 
trenérek schází každý čtvrtek.

Lukáš Bartoň - koordinátor mládeže
TJ Sokol Dub nad Moravou – oddíl kopané
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I senioři z Bolelouce mají pravidelné schůzky
Scházíme se každé úterý od 14 do 17 ho-

din v knihovně v Bolelouci. A co tam dělá-
me? Hlavně si povídáme o vaření, pečení, 
o dětech a vnoučatech, o televizních pořa-
dech a také o našem zdraví. O zdraví byla 
přednáška paní Vynikalové, která si pro nás 
připravila velmi zajímavé téma „o zdravém 
životním stylu a o reflexní terapii“, kterou 
jsme si i vyzkoušely. Děkujeme paní Vy-

nikalové za informace o bylinkách a jejich 
využití.

Každý měsíc za námi přijde i pan Tichý 
a zazpíváme si s harmonikou lidové písnič-
ky. Často nám některá slova vypadla, ale 
společně to zvládáme. V jarních a podzim-
ních měsících jezdíme do lázní Skalka, kde 
si nejen vychutnáváme koupele a masáže 
ale i dobrý oběd v místní restauraci. Kon-

cem roku chystáme posezení s hudbou a pís-
ničkami a ochutnávkou dobrot, které máme 
rádi.

Závěrem mi dovolte, abych všem ob-
čanům popřála spokojené prožití svátků 
vánočních a v novém roce hodně zdraví 
a štěstí. A když si budete chtít povykládat 
a zavzpomínat, přijďte mezi nás.

Alena Fryšová

Vy ještě nečtete?
Zdravím všechny čtenáře dubského zpra-

vodaje. Před dvěma lety se mnoho z vás 
zúčastnilo slavnostního otevření zrekonstru-
ované knihovny v Bolelouci. Věřil jsem, že 
tato událost motivuje mnoho z vás k tomu, 
abyste knihovnu začali pravidelně navště-
vovat. Bohužel se tak nestalo a nadále se 
potýkáme s velmi slabou návštěvností. Do 
knihovny chodí pouze pár skalních čtenářů, 
což je velká škoda. Knihovna totiž drží krok 
s dnešní dobou a neustále dochází k obmě-
ňování knižního fondu. Nechybí v ní knihy 

jako je například sága Harryho Pottera, knihy 
od slavného Jo Nesba, nebo Slepá Mapa od 
tuzemské Aleny Mornštajnové. Najdete tam 
také notoricky známou klasiku, povinnou li-
teraturu do školy, knihy pro děti a nejnovější 
vydání časopisu 100+1. Novinkou jsou také 
pamětní knihy o Tučapech a Bolelouci, které 
vyšly v letošním roce.  Rád bych vás tímto do 
knihovny pozval. Vím, že v dnešní hektické 
době každý z nás najde málo volného času, 
ale věřte, že přečíst si pěknou knihu je skvělá 
relaxace a odpočinek, který si zaslouží každý 

z nás. Knihovna je otevřena každou neděli 
od 9:00–12:00. Těším se na vás.

Tříkrálová sbírka v roce 2020
V sobotu 4. ledna 2020 bude v našem měs-

tysi probíhat tradiční Tříkrálová sbírka. Koled-
níkům můžete přispět do zapečetěné kasičky s 
logem Charity opatřené číslem. Na vyžádání 

se vedoucí skupinek prokážou také průkaz-
kou. Finanční dary použije Charita k podpoře 
dobročinných projektů v celé České republice, 
přímo u nás na Olomoucku, ale i v zahraničí. 

Jsou kolem nás lidé, kteří potřebují naši po-
moc. Začněme proto společně nový rok dob-
rým skutkem…

Knihovna 
Dub nad Moravou

Vedoucí knihovny Dub nad Moravou 
přeje všem spoluobčanům do nového roku 
2020 hodně úspěchů, štěstí, zdraví, pohody 

a lásky. 

Jaroslav Fojtík, 
knihovník
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Vánoce 2019 v Dubském poutním kostele
úterý 24. 12. 2019 – Štědrý den:

15.00 hodin dětská mše svatá
24.00 hodin půlnoční mše svatá

středa 25. 12. 2019 – Slavnost Narození 
Páně:

9.00 hodin slavná mše svatá

čtvrtek 26. 12. 2019 – svátek sv. Štěpána:
9.00 hodin mše svatá

17.00 hodin vánoční koncert dívčí kapely 
VESNA

neděle 29. 12. 2019
9.00 hodin nedělní mše svatá

Betlém v kostele bude přístupný půl ho-
diny před bohoslužbami a 15 minut po jejich 

skončení.
Dne 25. 12. bude přístupný v odpoledních 
hodinách cca od 14.00 do 17.00 hodin.
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Zastupitelstvo městyse Dub nad Moravou 
zve všechny své občany na

NOVOROČNÍ
OHŇOSTROJ

1. 1. 2020 v 18.00 hod. 
na náměstí v Dubě nad Moravou
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KULTURNÍ A SPORTOVNÍ AKCE V MĚSTYSI 
DUB NAD MORAVOU V ROCE 2020

LEDEN
4. 1.  Tříkrálová sbírka Dub nad Moravou
11. 1.  Farní ples, Dub nad Moravou
24. 1.  Ples SRPŠ, Dub nad Moravou 
25. 1.  Maškarní bál MŠ, Dub nad Moravou

ÚNOR
22. 2.  Ples sportovců, TJ Sokol Dub nad Moravou
25. 2.  Masopustní průvod obcí – ZŠ Dub nad Moravou

BŘEZEN
7. 3.  Skautský Country bál, Dub nad Moravou

DUBEN
4. 4.  Velikonoční jarmark, ZŠ Dub nad Moravou

KVĚTEN
30. 5.  Dětský den, Výletiště U Splavu Bolelouc 

ČERVEN
2. 6.  Mikroregionální soutěže v aerobiku, Dub nad Moravou
6. 6.  Hasičská noční soutěž, Výletiště U Splavu Bolelouc
27. 6.  Fotbalový turnaj žáků O pohár Městyse Dub nad Moravou

ČERVENEC
18. 7.  Indiánský dětský den a country bál, Výletiště U Splavu Bolelouc

ZÁŘÍ
6. 9.  Hlavní pouť „Na Andílka“, Dub nad Moravou
13 9.  Malá „ostatková“ pouť, Dub nad Moravou

ŘÍJEN
17. 10. Dušičková pouť, Dub nad Moravou

LISTOPAD
11. 11. Lampionový průvod, Dub nad Moravou
28. 11. Adventní víkend v Dubu nad Moravou

PROSINEC  
23. 12.  Skauti roznáší Betlémské světlo, Dub nad Moravou
26. 12. Vánoční koncert mikroregionu, Dub nad Moravou
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